
 

 
 
  
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag 9.11.21 kl. 17.00-

20.00 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde, Ramløse Skole 
Deltagere Monica Sonne, Betty Schachtschabel, Tino Vennike, Mads Stenbo Nielsen, 

Marianne Kreutzer, Jessie Bach, Lars Rasmussen, Ajita Iversen Hansen 

 

Referent Lars Rasmussen 

Afbud Marie Kielberg, , Maja Andersen, Mads Stenbo Nielsen, Mira Wittroc,k Maja 
Andersen 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af dagsorden 

Ref Punkt nr. 6 udsættes  
 
Godkendt 

2 Godkendelse af referat fra 4. september 2021 

Ref Godkendt (udsender igen sammen med referat fra 9. nov. 

3 • Status på ansættelse af ny skoleleder 
 
Monica 

Ref Processen er fortsat i gang og den forløber efter planen  

4 Tilbagemelding fra ’Debataften om folkeskolen  
 
Monica 

Ref Spændende debat blandt kandidater til byrådsvalget. Der er fortsat fokus på 
skolernes økonomi og forholdet mellem almen og specialområdet.  

5 Status på budget og forbrug 5/12 
 

Lars 

Ref Budgettildelingen og prognose for efteråret 21 (5/12 af skoleåret 21-22) blev 
gennemgået. Der forventes et mindre forbrug på skolen på omkring 1. mio. kr.. 

FO forventes at være i balance i 22, med nuværende udgiftsniveau. 
 
Skolebestyrelsen ønsker prognosen suppleret med de aktuelle forbrugstal, på løn 

og drift. Dette indarbejde til næset budget-forbrug og prognosegennemgang i 
skolebestyrelsen.  

6 Første drøftelse af et muligt princip for brug af medier i undervisningen 
 
Marie  

Ref Udsat  

7 Elevtal 
Pr. 1. august 113 elever 
Pr. 1. september 112 elever 
Pr. 1. oktober 113 elever 

Pr. 1. november 115 elever 
 

Lars 

Ref Orientering givet 

8 Dato for kommende skolebestyrelsesmøder 
 



 
2/2 

Monica 

Ref Den 15. dec. Kl. 17-20 reservers til et eventuelt skolebestyrelsesmøde. Monica 
indkalder, hvis behovet opstår. 
Der planlægges med ordinært skolebestyrelsesmøde den 12. januar 2022 kl. 

17.00-20.00 

9 Eventuelt 

Ref Betty orienterede om valgmøde i Ramløse hallen søndag den 14. nov. 

 

Ref. 
Lars Rasmussen 


